

日期：二零二四年五月九日(星期四)

Date：9 May 2024 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
交通運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 「人人暢道通行」計劃下的「特別計劃」— 為沙田區區內一條現有行人天橋(行人通道編號：KY01) 加建升降機設施
The Special Scheme under the Universal Accessibility Programme – Retrofitting of Lift Facilities at an Existing Footbridge (Walkway No. KY01) in Sha Tin District
2. 張柏源先生提問：有關大圍迴旋處及其巴士專用線的交通事宜
Question Raised by Mr CHEUNG Pak-yuen on the Traffic Issues Related to the Tai Wai Roundabout and Its Bus-Only Lane
3. 姚嘉俊先生提問：有關港鐵屯馬線馬鞍山段鐵路噪音事宜
Question Raised by Mr YIU Ka-chun on Noise Nuisance Arising from the Ma On Shan Section of MTR Tuen Ma Line
4. 運輸署進度報告
Progress Report of the Transport Department

5. 路政署工程進度報告
Report on the Progress of Works of the Highways Department
6. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
7. 港鐵車務及工程進度報告
Report on the Operation and Works Progress of the MTR Corporation Limited